
pRoToKór, Nr tDt2019

Z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się
w dniu 1,9 grudnia201,9 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowię
przy ul. Białostockiej 7.

Początek posiedzenia - godzina 1505. Posiędzeniu przewodniczy
Targońska - Dakowicz, która stwierdziła, iż obrady ,ą prawomocne

vczęstńczy 5 radnych - lista obecności stanowi załącznik Nr 1,

protokofu.

W posiedzęniu Komisji uczestniczą: Zastępca Burmistrza - Pani
Skarbnik Gminy - Pani Joanna Kunikowska.

- Pani Monika
- w posiedzeniu
do niniejszego

Dominika Jocz,

Tematy posiedzenia:

1. Otwarcię posiedzenia.
2. Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2020.
3. Ocenawsparcia zadafiinwestycyjnychdotacjami zfunduszy krajowychiunijnych.
4. Sprawy różne.

P orządek p os iedzeni a zo stał pr zy j ęty jedno gło śnie.

Ad.2

Przewodnicząca Komisji - Pani Monika Targońska - Dakowiczprzeszła do punktu
drugiego posiedzenia Komisji, przedstawiła projekt planu pracy Komisji Rewizyjnej na
rok2020.

Przewodnicząca Komisji - Pani Monika Targońska - Dakowicz otworzyła dyskusję.

Członkowie nie zgłosili zastrzeżęi.

Przewodnicząca Komisji - Pani Monika Targońska - Dakowicz poddała pod
głosowanie przyjęcie planu pracy na2020 r. W głosowaniu wzięło udział 5 Radnych: 5

głosów - za,0 głosów - przeciw, 0 głosów - wstrzymujących się. Plan praay Komisji
Rewizyjnej na rok 2020 zostń przyjęty jednogłośnie, stanowi on załącznik Nr 2 do

niniejszego protokofu.

Ad.3



Przewodnicząca Komisji - Pani Monika Targońska - Dakowiczprzeszła do punktu
trzeciego posiedzenia Komisji. Ocena wsparcia zadah inwestycyjnych dotacjami z
funduszy krajowych i unijnych.

ZastęPca Burmistrza - Pani Dominika Joczprzedstawiła zadania inwestycyjnę zę
wsParciem dotacji z funduszy krajowych i unijnych, zestawienie stanowi załącznik Nr
3 do niniejszego protokołu.

Przewodnicząca Komisji - Pani Monika Targońska - Dakowicz otworzyła dyskusję.

RadnY-Pan Andrzej AugusĘnowicz zapytał,,czybędzie jeszczekontrola, która może
wprowadzió korektę w wypłacie środków z dofinansowania.

Zastępca Burmistrza - Pani Dominika Jocz odpowiedziŃa, żę taka korekta jest
możIiwa.

RadnY - Pan Robert Lewkowicz zap5Ąń, jakie wpływy środków ze zwrotów
poniesionych kosztów z dofinansowania przewidziane są jeszczew tym roku.

Zastępca Burmistrza -Pani Dominika Jocz odpowiedzińa, że zgodnie z zapisami w
ostatniej pozycji zńączonej tabeli.

Ad. 4

Przewodnicząca Komisji - Pani Monika Targońska - Dakowiczprzeszła do puŃtu
czwartego posiedzenia Komisji. Sprawy różnę.

Radni nie poruszyli dodatkowych tematów.

W związk<tt z wyczęrpaniem tematów posiedzenia, Przewodnicząca Komisji _ Pani
Monika Targońska - Dakowicz zakoirczyła posiedzenie o godzinie 1530.

Na tym protokół zakończono i podpisano.
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